APPLICATION FORM FOR FATE ANALYSIS 點出玄機

此為亙動式的探討与應証但閣下必須尊從以下的條件才能得到回覆

1. 此研究是收取費用$460、必須付上貼有郵票的回郵信封
2. 必須付上一張副印的出生紙、半身的相片、副印的雙手掌或手紋相片
3. 本人有權選擇不回答您全部的問題只作抽樣式的解答

4. 解答可能只以手紋、面像或紫微斗數/八字任何一項術數回信給閣下但是您必須回答所解答的答案正確与否以回信告知，所謂: “真理永遠是真”這才是此術數探討的目的所在
This is an interaction of fate analysis to find the truth of your fate but you have to furnish with me the following documents and you will get my reply to your questions.

1. This is a research there is a charges of $460 therefore you need to attached a returned envelope with the stamps on it.
2. You need to attach with a photocopy of your Original Birth Certificate, Passport Size Photograph and Photocopy of your both hands or pictures
3. I have the right to choose not to answer all your questions that you have asked. I randomly reply to the particular question to your problems

4. The reply will either according to your Palmistry, your Feature or through the Fate Analysis. You need to respond to my answer by writing to me or email to me. We want the truth .As the saying “ Truth is truth forever ”
PERSONAL PARTICULARS 個人詳情

NAME姓名：








NRIC身份証號瑪：





SEX 性別：





AGE 年齡 ：



DATE OF BIRTH  出生日期：



   

TIME OF BIRTH  出生時間：_____________{AM / PM}
PLACE OF BIRTH出生地點：



   

ADDRESS地址：













TELEPHONE電話：




 
EMAIL 電郵 ：







Please send this form to 請郵寄至以下地址: 

hh_8_dj@yahoo.com.sg
近 照


PHOTO








